

Biography

Wei Li, Ph.D

Dr. Wei Li has a doctoral degree and Master's degree in education from University of Alberta. He has 28 years of working experience with Chinese Bilingual Program of Edmonton Public Schools as a Chinese teacher, program coordinator and acting assistant principal and principal. Since 2008, Dr. Wei Li started to work for the Confucius Institute in Edmonton. He was the assistant director and then the director. Under his leadership, the Confucius Institute in Edmonton received the award of 'The Year of Confucius Institute' three times and he also received Individual Excellence Award at Confucius Institute Conference in Chengdu in 2016.

李伟拥有加拿大阿尔伯塔大学的教育硕士和博士学位。他在埃德蒙顿公立教育局中英双语课程工作 28 年之久，曾担任过老师，课程主任，代理副校长和校长。2008 年，李伟博士开始在埃德蒙顿孔子学院工作，曾担任孔院副院长和院长。在他的领导下，埃德蒙顿孔子学院曾三次荣获‘全球先进孔子学院’的光荣称号。2016 年在成都召开的全球孔院大会上，他获得了全球孔院先进个人奖。